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Protokół Nr 32/2025 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego 

odbytego w dniu 16 kwietnia 2025 r. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu Grudziądzkiego odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego  

w Grudziądzu, przy ul. Małomłyńskiej 1, o godzinie 8:00. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Adam Olejnik  - Starosta Grudziądzki 

2. Marcin Dziadzio  - Wicestarosta Grudziądzki 

3. Krzysztof Klucznik  - Członek Zarządu 

4. Grzegorz Masiota  - Członek Zarządu  

5. Aleksander Zadykowicz - Członek Zarządu 

a ponadto: 

1. Krzysztof Klonowski  - Przewodniczący Rady 

2. Monika Swół  - Skarbnik Powiatu 

3. Dorota Kaczerowska  - Sekretarz Powiatu 

4. Rafał Zieliński   - Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu 

5. Hanna Lotarska  - Kierownik Referatu Rozwoju, Bezpieczeństwa i Edukacji 

6. Kazimierz Sobótka   - Kierownik Wydziału Środowiska i Budownictwa  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołów z 27. i 31. posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego. 

4. Informacja Zarządu Powiatu Grudziądzkiego do publicznej wiadomości. 

5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków 

budżetowych na rok 2025. 

6. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Grudziądzkiego na 2025 rok.  

7. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grudziądzkiego na lata 2025 – 2041.  

8. Informacja Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu na temat spraw bieżących.  

9. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie rozstrzygnięcia otwartych konkursów 

ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań samorządu powiatowego  

w roku 2025 z zakresu „Kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego”. 
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10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie rozstrzygnięcia otwartych konkursów 

ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań samorządu powiatowego  

w roku 2025 z zakresu „Wspierania i upowszechniania kultury fizycznej”. 

11. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie unieważnienia otwartego konkursu 

ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań samorządu powiatowego  

w roku 2025 z zakresu „Turystyki”. 

12. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert 

na wykonanie zadania publicznego związanego z realizacją zadań samorządu powiatowego w roku 

2025 z zakresu „Turystyki”. 

13. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zatwierdzenia wyniku postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie podstawowym bez negocjacji na zadanie 

pn.: „Dostawa sprzętu komputerowego dla Starostwa Powiatowego w Grudziądzu”. 

14. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ogłoszenia naboru wniosków na udzielenie 

spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Powiatu Grudziądzkiego oraz wysokości kwoty 

przeznaczonej na realizację dotacji celowych. 

15. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie rozpatrzenia petycji. 

16. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

17. Sprawy organizacyjne, zapytania, wolne wnioski.  

18. Zakończenie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu otworzył Starosta p. Adam Olejnik, witając wszystkich obecnych 

biorących udział w posiedzeniu, po czym stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 5 na 5 Członków Zarządu.  

Lista obecności z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w dniu 16 kwietnia 2025 r. stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w dniu 16 kwietnia 2025 r. stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania nad przyjęciem proponowanego 

porządku posiedzenia, w wyniku którego Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia.  

 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik stwierdził przyjęcie protokołów z 27. i 31. posiedzenia Zarządu 

Powiatu Grudziądzkiego.  

 Następnie, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Skarbnik Powiatu p. Monika Swół przedstawiła 

informację Zarządu Powiatu Grudziądzkiego do publicznej wiadomości, która dotyczyła: wykonania budżetu 

jednostki samorządu terytorialnego za 2024 rok; kwoty wykorzystanych środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej oraz niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie 



3 
 

Europejskiego Porozumienia o Wolnym Handlu; kwoty wymagalnych zobowiązań; kwot dotacji otrzymanych 

z budżetu jednostek samorządu terytorialnego oraz kwot dotacji udzielonych innym jednostkom samorządu 

terytorialnego; wykazu udzielonych poręczeń i gwarancji; wykazu osób prawnych i fizycznych oraz jednostek 

organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym w zakresie podatków lub opłat udzielono ulg, 

odroczeń, umorzeń lub rozłożono spłatę na raty w kwocie przewyższającej łącznie 500 zł, wraz  

ze wskazaniem wysokości umorzonych kwot i przyczyn umorzenia; wykazu osób prawnych  

i fizycznych oraz jednostek nieposiadających osobowości prawnej, którym w 2024 roku udzielono pomocy 

publicznej.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą pytania lub uwagi do przedstawionej 

informacji.  

Członkowie Zarządu nie wnieśli pytań ani uwag, w związku z czym Starosta p. Adam Olejnik przystąpił  

do głosowania, w wyniku którego Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili, a następnie podpisali 

informację Zarządu Powiatu Grudziądzkiego do publicznej wiadomości.   

Informacja Zarządu Powiatu Grudziądzkiego do publicznej wiadomości stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 Kolejno, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Skarbnik Powiatu p. Monika Swół przedstawiła 

projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków 

budżetowych na rok 2025.   

Starosta p. Adam Olejnik zapytał Członków Zarządu, czy wnoszą pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały.  

Przy braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego Członkowie 

Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zmian w planie dochodów 

i wydatków budżetowych na rok 2025.  

Uchwała Nr 32/24/2025 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 16 kwietnia 2025 r. w sprawie zmian w planie 

dochodów i wydatków budżetowych na rok 2025 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do realizacji punktu posiedzenia dotyczącego projektu 

uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Grudziądzkiego na 2025 rok. Poinformował, że po stronie dochodowej głównie wprowadzono dotacje z Gmin 

na drogi oraz zabezpieczono środki na wzrost wynagrodzeń. Przekazał, że wzrost wynagrodzenia dla 

pracownika szeregowego wyniesie średnio 600 zł brutto na etat, dla zastępcy kierownika i kierownika 

kartografii średnio 800 zł na etat, dla kierownika wydziału i jednostki średnio 1000 zł na etat, natomiast dla 

Skarbnika Powiatu i Sekretarza Powiatu 1200 zł na etat. Starosta p. Adam Olejnik przekazał, że dokonywana 

jest także weryfikacja zadania dotyczącego zakupu mieszkania na potrzeby usamodzielnienia dorosłych 

wychowanków  
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z placówek opiekuńczo-wychowawczych. Powiedział, że po przeprowadzeniu wizji lokalnej postanowiono,  

że dobrym rozwiązaniem będzie zaadaptowanie wolnego mieszkania, które znajduje się w Zespole Szkół 

Ponadpodstawowych w Łasinie i posiada osobne wejście. Przekazał, że remont tego mieszkania będzie dużo 

tańszy niż planowane w budżecie Powiatu 300 000 zł. Starosta p. Adam Olejnik poinformował także o planach 

dotyczących zakupu nowego samochodu dla Starostwa Powiatowego w Grudziądzu. Powiedział, że w zasobach 

Starostwa znajdują się dwa samochody osobowe: jeden w bardzo dobrym stanie, natomiast drugi w złym. 

Dodał, że samochód, który planuje się zakupić będzie pełnił rolę zarówno samochodu osobowego, jak  

i przewozowego, ponieważ będzie posiadał dużą przestrzeń bagażową.  

Na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Skarbnik Powiatu p. Monika Swół przedstawiła projekt uchwały Rady 

Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego  

na 2025 rok.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał Członków Zarządu, czy wnoszą pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały, w związku z czym Wicestarosta p. Marcin Dziadzio odniósł się do zadania  

pn.: „Dokumentacja projektowa na przebudowę drogi dla pieszych i rowerów w ciągu drogi powiatowej  

nr 1380C Grudziądz-Nicwałd, drogi powiatowej nr 1384C Pokrzywno-Orle-Słup oraz drogi gminnej  

nr 041429C Annowo-Gruta”. Zapytał, z jakiego powodu, jedyną Gminą wpisaną jako dofinansowującą  

to zadanie jest Gmina Grudziądz.  

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu p. Rafał Zieliński powiedział, że wynika  

to z tego, iż ogłoszone zostanie postępowanie przetargowe na wykonanie dokumentacji i szacuje się,  

że 10% zostanie zapłacone w roku 2025, a pozostała część w roku 2026. 

Skarbnik Powiatu p. Monika Swół poinformowała, że dofinansowanie z Gminy Gruta do ww. zadania zostało 

ujęte w dalszej części uzasadnienia omawianego projektu uchwały.  

Starosta p. Adam Olejnik poprosił o wpisanie informacji o obu dofinansowaniach w jedno miejsce  

w uzasadnieniu projektu uchwały.  

Przy braku dalszych pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2025 rok i postanowili 

przekazać niniejszy projekt uchwały pod obrady Rady. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Grudziądzkiego na 2025 rok stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 Kolejno, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Skarbnik p. Monika Swół przedstawiła projekt 

uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Grudziądzkiego na lata 2025 – 2041.  
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Starosta p. Adam Olejnik poinformował, że wczoraj, tj. 15 kwietnia br. upłynął termin składania ofert na zakup  

i dostawę 5 szt. nowych niskoemisyjnych autobusów dla publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu 

Grudziądzkiego. Powiedział, że w ramach postępowania wpłynęła jedna oferta firmy ABP BUS&COACH 

reprezentująca firmę IVECO. Przekazał, że pojazdy te są nowoczesne, spełniające wszystkie wymogi  

i wyprodukowane oraz mające serwis w Polsce. Starosta przekazał, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Grudziądzkiego zabezpieczono na ten cel 6 150 000 zł, a wartość oferty wynosi 6 500 550 zł (różnica - 

350 550 zł). Powiedział, że w związku z tym, iż jest to tylko jedna oferta to proponuje wygospodarować  

i zabezpieczyć środki finansowe metodą autopoprawki z uwagi na niewielką ilość czasu. Starosta p. Adam 

Olejnik przekazał, że dzisiaj, tj. 16 kwietnia br. spotkał się z Wójtami Gmin: Gruta, Świecie nad Osą  

i Grudziądz, którzy wyrażają zgodę na takie działanie. Powiedział, że Powiat zamierza również zwrócić  

się do Centrum Unijnych Projektów Transportowych o zwiększenie kwoty dotacji. Na koniec przekazał,  

że obecnie trwa postępowanie przetargowe dotyczące zakupu i dostawy nowych zeroemisyjnych 

(elektrycznych) autobusów dla Powiatu Grudziądzkiego – w tym postępowaniu Powiat, zgodnie  

z rozeznaniami, spodziewa się oszczędności.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały.  

Wobec braku pytań i uwag Starosta przystąpił do głosowania, w wyniku którego Członkowie Zarządu 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grudziądzkiego na lata 2025 – 2041  

i postanowili przekazać niniejszy projekt uchwały pod obrady Rady.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Grudziądzkiego na lata 2025 – 2041 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do realizacji punktu posiedzenia dotyczącego informacji 

Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu na temat spraw bieżących, w związku z czym 

Kierownik p. Rafał Zieliński: 

1. Odnosząc się do zadania inwestycyjnego dotyczącego przebudowy drogi relacji Kobylanka-Piaski 

powiedział, że prace są na etapie zaawansowanym – wykonane zostały przepusty a wykonawca przystąpił  

do wymiany gruntu, w związku z czym ruch na ww. drodze odbywa się wahadłowo. 

2. Poinformował, że wykonawca przebudowy z rozbudową drogi relacji Dąbrówka Królewska-Gruta  

w najbliższym czasie rozpocznie prace.  

3. Przekazał, że wczoraj, tj. 15 kwietnia br. Powiatowy Zarząd Dróg w Grudziądzu podpisał umowę  

z Kwidzyńskim Przedsiębiorstwem Robót Drogowo-Budowlanych „STRZELBUD” na przebudowę  

z rozbudową drogi relacji Łasin-Mędrzyce-Lisnowo. Dodał, że wykonawca jest w trakcie przygotowywania 

organizacji ruchu. 
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4. Powiedział, że wczoraj, tj. 15 kwietnia br. wykonawca budowy drogi dla pieszych w miejscowości 

Rogóźno otrzymał zatwierdzenie tymczasowej organizacji ruchu. 

5. Poinformował, że Powiatowy Zarząd Dróg odbył pierwsze robocze spotkanie z wykonawcą zadania 

dotyczącego budowy drogi dla pieszych i rowerów w ciągu drogi powiatowej nr 1621C Chełmno-Mniszek.  

6. Odnosząc się do budowy dróg dla pieszych i rowerów w ciągu dróg powiatowych relacji: Pokrzywno-

Nicwałd i Zielnowo-Fijewo przekazał, że Powiatowy Zarząd Dróg w Grudziądzu otrzymał harmonogramy prac 

i dokonał przeglądu tych odcinków dróg, w związku z czym czeka aktualnie na propozycje koncepcyjne. 

7. W kwestii zadań remontowych poinformował o podpisaniu trzech umów dotyczących remontów dróg 

metodą nakładki asfaltowej, które są zaplanowane do wykonania w roku bieżącym, tj. droga relacji Świecie nad 

Osą-Kitnówko, Słup-Linowo i Rogóźno-Gubiny. Kierownik przekazał, że jutro, tj. 17 kwietnia br. jest 

umówiony z wykonawcą na objazd tych dróg. 

8. Powiedział, że w bieżącym tygodniu ogłoszone zostanie postępowanie przetargowe na budowę przejść 

dla pieszych w miejscowościach: Nowa Wieś i Bursztynowo.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał Członków Zarządu, czy wnoszą pytania lub uwagi do przedstawionych 

informacji, w związku z czym Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik zapytał Kierownika p. Rafała 

Zielińskiego, czy posiada informacje dotyczące planów wymiany wodociągu w miejscowości Nowa Wieś  

od cmentarza w kierunku szkoły. Powiedział, że wymiana wstrzymuje naprawę drogi, która jest w złym stanie  

i ma odłamane pobocze.  

Kierownik p. Rafał Zieliński powiedział, że Powiatowy Zarząd Dróg otrzymał projekt remontu sieci 

wodociągowej do uzgodnienia, w związku z czym przedstawił wymaganie odbudowy konstrukcji jezdni oraz 

wymiany zarówno gruntu w istniejącym śladzie drogi powiatowej, jak i zmiany warstwy ścieralnej na całej 

szerokości. Wytłumaczył, że dotyczy to odcinka od przedszkola do szkoły, którego długość wynosi  

ok. 600-700 m.  

Posiedzenie opuścił Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński.  

Kolejno Starosta p. Adam Olejnik ogłosił przerwę w posiedzeniu.  

Do posiedzenia dołączyła Kierownik Referatu Rozwoju, Bezpieczeństwa i Edukacji p. Hanna Lotarska. 

Po wznowieniu posiedzenia, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Kierownik Referatu Rozwoju, 

Bezpieczeństwa i Edukacji p. Hanna Lotarska przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego 

w sprawie rozstrzygnięcia otwartych konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją 

zadań samorządu powiatowego w roku 2025 z zakresu „Kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa 

narodowego”. Poinformowała, że w ramach konkursu złożono dwie oferty, które dotyczą Warsztatów 

Muzycznych i koncertu św. Anny w Radzyniu Chełmińskim oraz XXVII Ogólnopolskiego Przeglądu 

Twórczości Artystycznej Niepełnosprawnych OPTAN 2025. Dodała, że na realizację zadania w budżecie 
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Powiatu Grudziądzkiego na rok 2025 przeznaczono kwotę w wysokości 12 000,00 zł. Przekazała, że komisja 

konkursowa postanowiła przyznać każdej z ofert dotację z budżetu Powiatu w wysokości 4 000,00 zł.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego Członkowie 

Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie rozstrzygnięcia otwartych 

konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań samorządu powiatowego  

w roku 2025 z zakresu „Kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego”. 

Uchwała Nr 32/25/2025 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 16 kwietnia 2025 r. w sprawie 

rozstrzygnięcia otwartych konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań 

samorządu powiatowego w roku 2025 z zakresu „Kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa 

narodowego” stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik poprosił Kierownika Referatu Rozwoju, Bezpieczeństwa  

i Edukacji p. Hannę Lotarską o przedstawienie projektu uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego  

w sprawie rozstrzygnięcia otwartych konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych  

z realizacją zadań samorządu powiatowego w roku 2025 z zakresu „Wspierania i upowszechniania kultury 

fizycznej”.  

Kierownik p. Hanna Lotarska przedstawiła ww. projekt uchwały. Poinformowała, że w ramach ogłoszonego 

konkursu oferty złożyło 8 organizacji pozarządowych na zadania:  

• „Spartakiada Osób Niepełnosprawnych”, gdzie dotacja przyznana z budżetu powiatu wyniosła  

4 000,00 zł;  

• „XXXII Ogólnopolskie Zawody Sportowe w tenisie stołowym, podnoszeniu ciężarów, strzelectwie 

sportowym i bocci w ramach obchodów ŚDPON” – 2700,00 zł;  

• „Wyścig Kolarski Szlakiem Uczniowskich Klubów Sportowych Powiatu Grudziądzkiego”  

– 5000,00 zł;  

• „XXXIV Międzynarodowy Wyścig Kolarski Juniorów o Puchar Prezydenta Miasta Grudziądza” – 

1000,00 zł;  

• „Otwarte Mistrzostwa Powiatu Grudziądzkiego w kolarstwie MTB” – 2400,00 zł;  

• „XVI Ogólnopolski Wyścig Kolarski o Puchar Starosty Powiatu Grudziądzkiego” – 3500,00 zł;  

• „XIII Ogólnopolski Wyścig Kolarski MTB o Puchar Przewodniczącego Rady Powiatu 

Grudziądzkiego” – 3500,00 zł;  
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• „Puchar Wisły Otwarte Mistrzostwa Centralnego Terminarza Zawodów Polskiego Związku Orientacji 

Sportowej oraz Mistrzostwa Powiatu Grudziądzkiego dzieci i młodzieży szkolnej w biegach  

na orientację sportową” – 1000 zł.  

Kierownik p. Hanna Lotarska przekazała, że na realizację ww. zadania w budżecie Powiatu Grudziądzkiego  

na rok 2025 przeznaczono kwotę w wysokości 30 000,00 zł, a łączna kwota przyznanych dotacji wyniosła  

23 100,00 zł.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał Członków Zarządu, czy wnoszą pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały, w związku z czym Wicestarosta p. Marcin Dziadzio, w związku z niewykorzystaniem 

wszystkich zaplanowanych środków finansowych, zaproponował zwiększenie kwoty przyznanej dotacji  

na zadanie „XXXII Ogólnopolskie Zawody Sportowe w tenisie stołowym, podnoszeniu ciężarów, strzelectwie 

sportowym i bocci w ramach obchodów ŚDPON” z 2700 zł na 3700 zł. Zaproponował także zwiększenie 

kwoty na zadanie „Wyścig Kolarski Szlakiem Uczniowskich Klubów Sportowych Powiatu Grudziądzkiego”  

z 5000 zł na 6000 zł. Wicestarosta uzasadnił swoje propozycje dużą ilością mieszkańców powiatu 

grudziądzkiego, którzy biorą udział w tych wydarzeniach. 

Kierownik p. Hanna Lotarska powiedziała, że komisja ustaliła kwotę dotacji w wysokości 2700 zł  

na zadanie „XXXII Ogólnopolskie Zawody Sportowe w tenisie stołowym, podnoszeniu ciężarów, strzelectwie 

sportowym i bocci w ramach obchodów ŚDPON”, ponieważ w ubiegłym roku, tj. 2024, w Zawodach wzięła 

udział mała liczba mieszkańców powiatu, w związku z czym Wicestarosta p. Marcin Dziadzio zaproponował 

zwiększenie tej kwoty do 3000 zł.  

Członek Zarządu p. Aleksander Zadykowicz poparł propozycję przyznania kwoty w wysokości 3000 zł na 

zadanie „XXXII Ogólnopolskie Zawody Sportowe w tenisie stołowym, podnoszeniu ciężarów, strzelectwie 

sportowym i bocci w ramach obchodów ŚDPON” oraz zwiększenie kwoty na „Wyścig Kolarski Szlakiem 

Uczniowskich Klubów Sportowych Powiatu Grudziądzkiego” do 7000 zł.  

Członkowie Zarządu, w wyniku głosowania, jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego  

w sprawie rozstrzygnięcia otwartych konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją 

zadań samorządu powiatowego w roku 2025 z zakresu „Wspierania i upowszechniania kultury fizycznej”  

z naniesionymi zmianami.  

Uchwała Nr 32/26/2025 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 16 kwietnia 2025 r. w sprawie 

rozstrzygnięcia otwartych konkursów ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań 

samorządu powiatowego w roku 2025 z zakresu „Wspierania i upowszechniania kultury fizycznej” stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu.  

 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do realizacji punktu posiedzenia dotyczącego projektu 

uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie unieważnienia otwartego konkursu ofert na wykonanie 

zadań publicznych związanych z realizacją zadań samorządu powiatowego w roku 2025 z zakresu „Turystyki”. 
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Starosta p. Adam Olejnik poinformował, że ww. konkurs został unieważniony z powodu braku wpływu ofert 

we wskazanym terminie.  

W związku z powyższym Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego Członkowie 

Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie unieważnienia otwartego 

konkursu ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań samorządu powiatowego  

w roku 2025 z zakresu „Turystyki”. 

Uchwała Nr 32/27/2025 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 16 kwietnia 2025 r. w sprawie unieważnienia 

otwartego konkursu ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań samorządu 

powiatowego w roku 2025 z zakresu „Turystyki” stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do realizacji punktu posiedzenia dotyczącego projektu 

uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wykonanie 

zadania publicznego związanego z realizacją zadań samorządu powiatowego w roku 2025 z zakresu 

„Turystyki”. Wytłumaczył, że konkurs ogłasza się ponownie w celu umożliwienia organizacjom 

pozarządowym wzięcia w nim udziału. 

W związku z powyższym Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego Członkowie 

Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na wykonanie zadania publicznego związanego z realizacją zadań samorządu powiatowego  

w roku 2025 z zakresu „Turystyki”. 

Uchwała Nr 32/28/2025 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na wykonanie zadania publicznego związanego z realizacją zadań samorządu powiatowego w roku 2025  

z zakresu „Turystyki” stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 Kolejno, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Kierownik Referatu Rozwoju, Bezpieczeństwa  

i Edukacji p. Hanna Lotarska przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

zatwierdzenia wyniku postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie 

podstawowym bez negocjacji na zadanie pn.: „Dostawa sprzętu komputerowego dla Starostwa Powiatowego  

w Grudziądzu”. Poinformowała, że zadanie podzielono na dwie części – pierwsza część to „Dostawa 

komputerów”, gdzie złożono 5 ofert, a jako najkorzystniejszą wybrano ofertę wykonawcy AVMK Sp. z o.o.,  

ul. Bóżnicza 15/6, 61-751 Poznań. Kierownik p. Hanna Lotarska powiedziała, że druga część zadania nosi 

nazwę „Dostawa urządzeń wielofunkcyjnych”, gdzie złożono 4 oferty, a jako najkorzystniejszą wybrano ofertę 

wykonawcy Power Komputery Tomasz Łapa, ul. Ludwika Waryńskiego 53a, 27-400 Ostrowiec Świętokrzyski.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał Członków Zarządu, czy wnoszą pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały.  
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Wobec braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego Członkowie 

Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zatwierdzenia wyniku 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie podstawowym bez negocjacji  

na zadanie pn.: „Dostawa sprzętu komputerowego dla Starostwa Powiatowego w Grudziądzu”. 

Uchwała Nr 32/29/2025 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 16 kwietnia 2025 r. w sprawie zatwierdzenia 

wyniku postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie podstawowym  

bez negocjacji na zadanie pn.: „Dostawa sprzętu komputerowego dla Starostwa Powiatowego w Grudziądzu” 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik poprosił Kierownika p. Hannę Lotarską o przedstawienie 

Członkom Zarządu bieżącej sytuacji w sprawie postępowania dotyczącego dostawy ergonomicznych biurek  

do Starostwa Powiatowego w Grudziądzu. 

Kierownik p. Hanna Lotarska powiadomiła, że Powiat Grudziądzki dostał odwołanie do Krajowej Izby 

Odwoławczej w sprawie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie podstawowym bez negocjacji  

na zadanie pn.: „Dostawa ergonomicznych biurek w ramach projektu „Wsparcie w obszarze zdrowia” oraz 

mebli biurowych dla Starostwa Powiatowego w Grudziądzu”. Przekazała, że 22 kwietnia br. odbędzie się  

w powyższej kwestii rozprawa sądowa. 

Starosta p. Adam Olejnik poinformował, że trzy oferty w ww. sprawie zostały uznane jako te z rażąco niską 

ceną. Dodał, że zgodnie z procedurą, Kierownik p. Hanna Lotarska wystąpiła o stosowne uzasadnienie,  

w wyniku czego dwie firmy przedstawiły uzasadnienie, natomiast jedna nie, w związku z czym jej oferta 

została odrzucona. Powiedział, że Komisja konkursowa dokonała wyboru najtańszej oferty, natomiast druga 

pod względem najtańszej oferty firma złożyła odwołanie do Krajowej Izby Odwoławczej. Wytłumaczył,  

że różnica między ofertami wynosi 6000 zł i aktualnie toczy się w tej sprawie postępowanie sądowe.  

 Kierownik p. Hanna Lotarska przedstawiła również prośbę Stowarzyszenia Kultury Fizycznej Klubu 

Sportowego „Perfekt 300” o wsparcie finansowe organizacji Międzynarodowych Letnich Otwartych 

Mistrzostw Grudziądza 2025 w bowlingu sportowym. 

Członkowie Zarządu zgodnie ustalili odmowę przyznania wsparcia finansowego z uwagi na to, że wydarzenie 

nie odbywa się na terenie powiatu grudziądzkiego.  

 Posiedzenie opuścił Starosta p. Adam Olejnik. 

 Kolejną część posiedzenia prowadził Wicestarosta p. Marcin Dziadzio.  

Kierownik p. Hanna Lotarska przedstawiła również wniosek o wsparcie finansowe III Powiatowego 

Turnieju Pierwszej Pomocy Polskiego Czerwonego Krzyża szkół podstawowych. Przekazała, że w ubiegłym 

roku, tj. 2024, Zarząd Powiatu przekazał na ten cel kwotę w wysokości 1000 zł.  
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Członkowie Zarządu zgodnie postanowili przekazać na powyższe wydarzenie wsparcie finansowe w kwocie 

1000 zł. 

 Następnie Kierownik p. Hanna Lotarska poinformowała, że Automobilklub Grudziądzki organizuje 

rajd, w związku z czym zwrócił się do Zarządu Powiatu o wsparcie finansowe. Przekazała, że w ubiegłym 

roku, tj. 2024, Zarząd Powiatu przekazał na ten cel kwotę w wysokości 600 zł, którą przekazano  

na ufundowanie nagród.  

Członkowie Zarządu postanowili przekazać na ten cel kwotę w wysokości 600 zł.  

 Kierownik p. Hanna Lotarska poinformowała, że o wsparcie finansowe wnosi także Koło Gospodyń 

Wiejskich Partęczyny w sprawie organizacji Festynu Rodzinnego z okazji dnia dziecka. 

Członkowie Zarządu postanowili nie udzielać środków finansowych na to wydarzenie z uwagi na jego lokalny, 

a nie powiatowy charakter. Ustalili przekazać uczestnikom Festynu gadżety promocyjne Powiatu. 

 Posiedzenie opuściła Kierownik Referatu Rozwoju, Bezpieczeństwa i Edukacji p. Hanna Lotarska.  

 Do posiedzenia dołączył Kierownik Wydziału Środowiska i Budownictwa p. Kazimierz Sobótka.  

 Kolejno, na prośbę Wicestarosty p. Marcina Dziadzio, Kierownik Wydziału Środowiska  

i Budownictwa p. Kazimierz Sobótka przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

ogłoszenia naboru wniosków na udzielenie spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Powiatu 

Grudziądzkiego oraz wysokości kwoty przeznaczonej na realizację dotacji celowych. Poinformował,  

że na realizację dotacji celowych Zarząd Powiatu przeznaczył kwotę w wysokości 60 000,00 zł. Dodał,  

że wnioski na udzielenie ww. dotacji należy składać do 30 kwietnia br.  

 Do posiedzenia dołączył Starosta p. Adam Olejnik.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały.  

Wobec braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego Członkowie 

Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ogłoszenia naboru 

wniosków na udzielenie spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Powiatu Grudziądzkiego oraz 

wysokości kwoty przeznaczonej na realizację dotacji celowych.  

Uchwała Nr 32/30/2025 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 16 kwietnia 2025 r. w sprawie ogłoszenia 

naboru wniosków na udzielenie spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Powiatu Grudziądzkiego oraz 

wysokości kwoty przeznaczonej na realizację dotacji celowych stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
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 Następnie Przewodniczący Rady p. Krzysztof Klonowski przedstawił pismo mieszkańca Grudziądza, 

który zwrócił się do Przewodniczącego Rady o rozważenie przez Radę Powiatu Grudziądzkiego wprowadzenia 

zakazu używania jednostek pływających o napędzie spalinowym na jeziorze Kitnowo, gmina Gruta.  

Starosta p. Adam Olejnik odniósł się do kwestii formalnej i stwierdził, że należy ustalić, jak procedować 

wnioski tego rodzaju, ponieważ czymś innym jest wniosek grupy mieszkańców, a czymś innym wniosek 

indywidualny. Powiedział, że należy rozpatrzyć, czy Powiat powinien podejmować jakąkolwiek procedurę. 

Dodał, że sprawa w kontekście merytorycznym ma znaczenie, natomiast konieczne byłoby rozpatrzenie pisma, 

jeśli jego nadawcą byłby organ administracji rządowej, samorządowej lub organizacja zajmująca się ochroną 

środowiska. Powiedział natomiast, że w tej sytuacji wnioskodawcą jest osoba prywatna i należy ustalić, 

czy traktować to pismo jako wniosek wywołujący procedurę administracyjną i samorządową czy 

poinformować że Rada Powiatu nie ma takich uprawnień. Wytłumaczył, że w przypadku wywołania procedury 

może pojawić się duża ilość indywidualnych wniosków w podobnych sprawach.  

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik zapytał, kto jest właścicielem jeziora Kitnowo.  

Kierownik Wydziału Środowiska i Budownictwa p. Kazimierz Sobótka odpowiedział, że właścicielem jest 

Skarb Państwa, a dzierżawcą Polski Związek Wędkarski.  

Przewodniczący Rady p. Krzysztof Klonowski powiedział, że należy poinformować wnioskodawcę,  

o tym, że do wywołania uchwały potrzebnych jest 300 podpisów mieszkańców powiatu.  

Starosta p. Adam Olejnik podkreślił, że ważne jest również to, aby podpisy były składane prawidłowo, czyli 

zawierały: imię, nazwisko, PESEL i adres zamieszkania danej osoby.  

Kierownik Wydziału Środowiska i Budownictwa p. Kazimierz Sobótka poinformował, że podstawowym 

elementem, który warunkuje wprowadzenie ewentualnego zakazu używania jednostek pływających z napędem 

spalinowym jest przeznaczenie danego terenu na rekreację i wypoczynek. Powiedział, że wprowadza się  

w takim przypadku tzw. strefę ciszy aby umożliwić korzystanie z jeziora. Kierownik p. Kazimierz Sobótka 

przekazał natomiast, że tereny wokół jeziora Kitnowo nie są przeznaczone na rekreację i wypoczynek,  

w związku z czym nie jest możliwe wywołanie uchwały ze względów formalnych.  

W związku z powyższym Starosta p. Adam Olejnik zaproponował przedstawić wnioskodawcy w odpowiedzi 

na jego pismo odpowiedni tryb wywołania uchwały Rady Powiatu przez mieszkańców oraz poinformować  

o tym, że organy samorządu powiatu grudziądzkiego nie znajdują podstaw prawnych do wywołania 

przedmiotowej uchwały w tej kwestii.  

 Posiedzenie opuścił Kierownik Wydziału Środowiska i Budownictwa p. Kazimierz Sobótka.  

 Kolejno, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Przewodniczący Rady p. Krzysztof Klonowski 

przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie rozpatrzenia petycji. Przekazał,  
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że wnioskodawcą był Sołtys Sołectwa Grabowiec, który ponownie zwraca się o modernizację drogi powiatowej 

na odcinku wsi Grabowiec. Przewodniczący Rady p. Krzysztof Klonowski powiedział, że Komisja skarg, 

wniosków i petycji rozpatrzyła przedmiotową petycję na posiedzeniu w dniu 9 kwietnia 2025 r. Poinformował, 

że Członkowie Komisji po zasięgnięciu opinii Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu 

jednogłośnie uznali petycję za zasadną. Dodał, że z informacji otrzymanych od Kierownika Powiatowego 

Zarządu Dróg wynika, że środki na wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowę ww. drogi zostaną 

zaplanowane w projekcie uchwały, która zostanie procedowana podczas najbliższej Sesji Rady Powiatu 

Grudziądzkiego. Dodał jednak, że Członkowie Komisji wskazali konieczność zwrócenia się z prośbą  

do Prezydenta Grudziądza o podjęcie stosownych działań odnośnie przebudowania zarządzanego odcinka drogi  

w kierunku Grabowca.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał Członków Zarządu, czy wnoszą pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 

Przy braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego Członkowie 

Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

rozpatrzenia petycji i postanowili przekazać niniejszy projekt uchwały pod obrady Rady.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik  

nr 13 do protokołu.   

 Następnie, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Przewodniczący Rady p. Krzysztof Klonowski 

przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie rozpatrzenia wniosku. Poinformował,  

że wnioskodawcami byli: Sołtys Sołectwa Kłódka i Sołtys Sołectwa Rogóźno. Wytłumaczył, że wniosek 

dotyczy budowy ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż drogi powiatowej nr 1360C Kłódka-Rogóźno. Przekazał,  

że ww. wniosek został rozpatrzony na posiedzeniu Komisji skarg, wniosków i petycji w dniu 9 kwietnia  

2025 r., w wyniku którego Członkowie Komisji po zasięgnięciu opinii Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Grudziądzu jednogłośnie uznali przedmiotowy wniosek za zasadny, jednocześnie rekomendując wykonanie 

dokumentacji projektowej i budowę ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż drogi powiatowej nr 1360C Kłódka-

Rogóźno w kolejnych latach 2026/2027 oraz realizację zadania przy udziale finansowym Gminy Rogóźno. 

Przewodniczący Rady p. Krzysztof Klonowski przekazał również, że Członkowie Komisji uznali,  

iż w pierwszej kolejności należy realizować remonty dróg powiatowych, które wymagają pilnych inwestycji,  

w szczególności drogi powiatowej relacji Gubiny-Rogóźno. Powiedział, że Członkowie Komisji stwierdzili,  

iż Rada powinna datować dokumentacje projektowe do przygotowania, aby nie produkować niepotrzebnie 

kolejnych dokumentacji. Przewodniczący Rady stwierdził, że dobrym rozwiązaniem jest wydawanie środków 

finansowych na realizację gotowych już dokumentacji projektowych.  

Starosta p. Adam Olejnik zarekomendował wycofanie zapisu w uzasadnieniu dotyczącego innego projektu,  

tj. drogi w Gubinach, ponieważ wniosek nie dotyczy tej drogi. Zaproponował również, żeby nie wskazywać 
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konkretnych lat wykonania dokumentacji, tylko określić, że zostanie ona wykonana po zakończeniu procesu 

tworzenia dokumentacji projektowej na przebudowę drogi relacji Kłódka-Rogóźno. Starosta p. Adam Olejnik 

powiedział, że problemem nie jest duża liczba gotowych dokumentacji projektowych, tylko to, że projekt 

przebudowy tej drogi został już rozpoczęty, zgodnie z intencją Gminy Rogóźno. Stwierdził, że zanim nie 

zakończy się proces tworzenia dokumentacji na przebudowę drogi, nie należy zaczynać nowej na budowę 

ścieżki pieszo-rowerowej na tym samym terenie. Przekazał, że rozmawiał z Wójtem Gminy Rogóźno p. Hanną 

Hydzik, która podziela takie działanie.  

Członkowie Zarządu jednogłośnie wyrazili zgodę na zmianę zapisu w uzasadnieniu po zaproponowaniu jej 

Członkom Komisji skarg, wniosków i petycji.   

Wobec braku dalszych uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego  

w sprawie rozpatrzenia wniosku i postanowili przekazać niniejszy projekt uchwały pod obrady Rady. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie rozpatrzenia wniosku stanowi załącznik  

nr 14 do protokołu.  

 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do realizacji punktu posiedzenia dotyczącego spraw 

organizacyjnych, zapytań i wolnych wniosków. 

W związku z brakiem spraw organizacyjnych, zapytań, wolnych wniosków i wyczerpaniem porządku 

posiedzenia Starosta p. Adam Olejnik podziękował wszystkim za udział i zakończył 32. posiedzenie Zarządu 

Powiatu Grudziądzkiego. 
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